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Sammanträdets öppnande 

 
Ordförande Ingegerd Karlsson hälsar de närvarande välkomna 
och förklarar mötet öppnat. 

 

nr 7 § 1 
Val av justeringsman AnnKatrin Kreutz väljs att justera dagens protokoll. 
 

nr 7 § 2 
Godkännande av dagordning Dagordningen godkänns.  

 
 

nr 7 § 3 
Föregående protokoll Protokollet från senaste styrelsemötet nr 6, 27 september 2018, 

läggs med godkännande till handlingarna. 
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 nr 7 § 4 
 Dnr 2018/170-003 

Fastställande av 
styrdokument 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut 
 

Agneta Nordh och VD går igenom de gällande styrdokumenten. 
 
I styrelsens arbetsordning föreslås tillägg och ändringar i §§ 3, 4, 5 och 11 
samt redaktionell ändring av datum. 
 
I styrelsens instruktioner för ekonomisk rapportering föreslås endast 
redaktionell ändring av datum. 
 
I styrelsens VD-instruktion föreslås texten i sista stycket under § 2 utgå samt 
redaktionell ändring av datum. 
 
Styrelsen ställer sig bakom föreslagna tillägg och ändringar i arbetsordningen 
och redaktionell ändring i instruktioner för ekonomisk rapportering.  
 
När det gäller den föreslagna ändringen i VD-instruktionen vill styrelsen ha 
kompletterande uppgifter och föreslår att beslutet om fastställande av VD-
instruktion hänskjuts till nästa styrelsemöte. 
 
 
Styrelsen beslutar att fastställa styrelsens arbetsordning och styrelsens 
instruktioner för ekonomisk rapportering för år 2019 med föreslagna 
tillägg och ändringar. 
 
Styrelsen beslutar vidare att hänskjuta beslutet om fastställande av 
VD-instruktion för år 2019 till nästa styrelsemöte den 29 november.  

  
 

  

 

 

 

 
                      Expedieras till Anna Norén 
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 nr 7 § 5 
 Dnr 2018/171-107 

Deltagande vid SABO:s 
förtroendemannakonferens 
5-6 december 2018 
 

SABO:s förtroendemannakonferens äger rum 5-6 december 2018 
i Stockholm. Anmälan om deltagande bör göras så fort som möjligt 
till sekreteraren. 
 

Beslut Styrelsen beslutar att de styrelseledamöter som önskar delta ska 
ges möjlighet att närvara vid SABO:s förtroendemannakonferens.  
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 nr 7 § 6 
 Dnr 2018/172-107 

Nomineringar till 
SABO-kongressen 
i Örebro 24-25 april 
2019 

Nomineringarna till SABO:s kongress i Örebro 24-25 april 2019 ska vara 
beslutade senast i november 2018.  
 
Den kommande mandatperiodens styrelse för Västerviks Bostads AB 
kommer att utses av kommunfullmäktige först den 17 december.  
Med anledning av detta kan inget beslut om nomineringar fattas vid 
dagens styrelsemöte.  
 
 

Beslut 

 

 

 

  

 

 

Styrelsen beslutar att, så fort den nya styrelsen för Västerviks Bostads AB  
är utsedd, bjuda in samtliga styrelseledamöter som åhörare till kongressen.  
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 nr 7 § 7 
 Dnr 2018/109-009 

Resultat av 
internkontroll 
2018 
 
 
 
 
 
 
Beslut 

Anna Norén och VD redogör för resultat av internkontroll 2018, för vilka 
rutiner som har kontrollerats, vilken kontrollmetod som har använts, och 
föreslagna åtgärder för de avvikelser som konstaterats.   
 
Rapporterna för de tre kontrollområdena: Försäkringar, kompetens-
försörjning och sponsring kommer att läggas ut i styrelsens konferens 
i First Class. 
 
 
Styrelsen godkänner lämnad uppföljning av internkontroll 2018. 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
Expedieras till Anna Norén 
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 nr 7 § 8 
  
Rapporter 
 
 

VD redogör för uthyrningsläget i oktober 2018. Uthyrningsgraden för bostäder 
respektive lokaler är fortfarande mycket god 99,18 % respektive 99,01 %. 
 
VD redogör vidare för ekonomirapport per 2018-09-30 enligt nedan. 
 

 
Styrelsekommittén informerar styrelsen om de möten de deltagit vid mellan tiden 
för föregående möte och fram till dagens möte. 
 
VD redogör för intresseanmälningar till Ekhagen etapp ett. 93 personer har anmält 
sitt intresse. Av dessa är 75 boende inom kommunen och 18 från andra kommuner 
i Sverige. Av de 75 som bor inom kommunen bor 12 redan inom Bostadsbolaget.  
62 sökande är barnfamiljer. Flertalet finns i åldersgruppen 25-44 år. Fördelning  
av lägenheterna pågår och avtal kommer att börja tecknas i slutet på oktober 
månad. Till Ekhagen etapp två och tre finns det i dagsläget 65 intressenter, av 
dessa är 33 barnfamiljer. Andreas Rindbäck Wallin undrar om det är möjligt att 
genomföra en djupare marknadsföring av de intressenter som tecknar kontrakt  
för en lägenhet i Ekhagen, vad har varit avgörande i deras val att flytta dit m.m. 
Styrelsen ställer sig positiv till idén och VD tar med sig förslaget. 
 
VD informerar om de nya reglerna för ränteavdragsbegränsning. En genomlysning 
av hela kommunkoncernen pågår om vilka effekter som uppstår och vilka åtgärder 
som kan vidtas för att minimera de negativa effekterna av de nya reglerna.  
 
 
Styrelsen godkänner samtliga rapporter. 
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 nr 7 § 9 
  
Uppföljningar 
 

Nyhetsbrev för oktober 2018 har skickats ut för kännedom till 
styrelseledamöterna med information om pågående arbete  
och aktuella projekt.  
  
 
Styrelsen godkänner informationen. 
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nr 7 § 10 
 

Övriga frågor 
 
 
 
Nästa möte 
 
 

Erik Torbrand önskar information om nybyggnationen av 
trygghetsboendet i Gamleby och VD lämnar en lägesrapport. 
 
 
Nästa styrelsemöte äger rum i samband med styrelsekonferensen 
den 29 november 2018.  
 
 

Avslutning Ordföranden tackar för visat intresse och avslutar mötet. 
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